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رییس کمیسیون شهرسازی و معماری شورای اسلامی شهر کرج 
تأکید کرد؛

طرح تفصیلی باید در مرتفع سازی مشکلات 
اجتماعی موثر باشد

کرج-فرشته خاکپور
رییس کمیسیون شهرسازی و معماری شورای اسلامی شهر کرج تأکید 

کرد که طرح تفصیلی باید در مرتفع سازی مشکلات اجتماعی موثر باشد.
 علیرضا رحیمی محمودآبادی  در نشس��ت تخصصی اعضای کمیسیون 
 شهرس��ازی و معماری شورای عالی اس��تانها که به میزبانی شورای اسلامی

 شهر کرج برگزار شد با اشاره به اینکه اگر قرار است طرح تفصیلی انجام شود 
باید رویکرد اجتماعی داشته باشد، گفت:این رویکرد باید به سمتی پیش رود 

که بتوانیم بگوییم شهر موجودی زنده است.
رییس کمیس��یون شهرسازی و معماری ش��ورای اسلامی شهر با تاکید 
بر اهمیت س��رزندگی پیاده روه��ا به آغاز اولین پیاده راه کرج اش��اره کرد و 
گفت:این پیاده راه تاریخی و مذهبی می تواند نقش بس��زایی در س��رزندگی 

شهر داشته باشد.
رحیمی با اش��اره به س��رانه های ش��هر گفت:ما کمبود سرانه مسکونی 
نداری��م این در حالی اس��ت که در س��رانه های درمانی، ورزش��ی، هنری و 

خدماتی با کمبود مواجهیم.
نایب رییس کمیس��یون فرهنگی ش��ورای اسلامی شهر کرج در ادامه از 
وجود ۴ زندان در این کلانش��هر سخن گفت و افزود:یکی از زندان ها تقریبا 
از ش��هر خارج شد و خروج دومین زندان نیز در دستور کار قرار گرفته است 

و امید است به زودی شاهد اجرای این مهم نیز باشیم.

شهردار شهرضا:

 جشنواره انارشهرضا در رویداد بین المللی
 انار ارمنستان برگزارمی شود

شهردار ش��هرضا گفت:امسال انار و 
فرآورده های انار ش��هرضا در جش��نواره 
بین الملل��ی انار ارمنس��تان ب��ه نمایش 

درخواهد آمد.
گفت وگ��و در  ش��هبازی    حمی��د 

 با مه��ر با اش��اره ب��ه برنامه ریزی های 
صورت گرفته برای معرفی انار ش��هرضا 

به جامعه جهانی اظهار کرد:از این رو به منظور معرفی بهتر انار ش��هرضا در 
بازارهای جهانی امسال در جشنوار بین المللی ارمنستان حضور می یابیم.

وی با بیان اینکه جشنواره بین المللی انار ارمنستان اوایل آبان ماه برگزار 
می شود، افزود:این جشنواره در شهر مغری ارمنستان برگزار خواهد شد.

ش��هردار ش��هرضا هدف از حضور در این جشنواره را توسعه بازار فروش 
و معرفی پتانس��یل های سرمایه گذاری ش��هرضا در حوزه تولید و فراوری انار 
دانس��ت و ادامه داد: ایجاد بس��تر مناس��ب برای حضور باغداران شهرضا در 
بازارهای بزرگ جهانی در راستای تحقق شعار جهش تولید با مشارکت مردم 

از مهم ترین اهداف شرکت در این جشنواره است.
وی پوس��ته ن��ازک، رنگ یاقوتی و طعم مل��س را از ویژگی های بارز انار 
ش��هرضا دانست و افزود:این محصول می تواند به عنوان برندی مطرح در بازار 

صادرات معرفی شود و ارزآوری زیادی برای کشور داشته باشد.

معاون محیط زیست و خدمات شهری شهردار تبریز:

اجرای طرح ساماندهی خودروهای غیرمجاز 
جمع آوری پسماند خشک

تبریز-توفیقی
معاون محیط زیس��ت و خدمات ش��هری ش��هردار تبریز از اجرای طرح 
س��اماندهی خودروهای غیرمجاز جمع آوری پس��ماند خش��ک در راستای 

هوشمندسازی جمع آوری زباله خبر داد.
هادی بدری در جلس��ه ای با حضور مدیرعامل سازمان مدیریت پسماند 
ش��هرداری تبریز،مدیرعامل ش��رکت مجری اپلیکیشن بهروب و کارشناسان 
مربوط��ه گفت:با تاکیدات ش��هردار تبریز و با هدف بهب��ود چرخه مدیریت 
پسماند،آموزش شهروندان به منظور تفکیک در مبدا، بهره گیری از ظرفیت 
تکنولوژی های روز دنیا، حفظ محیط زیس��ت و ارتقای بهداش��ت و سلامت 
جامعه، هوشمند س��ازی جمع آوری پسماند در دستور کار شهرداری تبریز 

قرار گرفته است.
وی ادامه داد:در همین راس��تا نرم افزاری با عنوان "بهروب" با مشارکت 
بخش خصوصی برای گوشی های هوشمند طراحی شده  و امکان درخواست 
جمع آوری و خرید پسماندهای بازیافتی شهروندان را به صورت آنلاین فراهم 
نموده اس��ت به گونه ای که کاربران می توانند ب��ا تعیین زمان، در هر مکانی 
 درخواس��ت خودرو کنند تا در س��ریع ترین زمان ممکن نزدیکترین خودرو

 به آدرس درخواستی اعزام و نسبت به تحویل و خرید پسماندهای بازیافتی 
اقدام کند.

بدری گفت:ایجاد زنجیره ارزش اقتصادی پسماند و خرید و فروش آنلاین 
 انواع پس��ماندهای خش��ک و خش��کاله یکی دیگر از اهداف هوشمندسازی 
جمع آوری  می باش��د که استقبال مطلوب ش��هروندان از این طرح موجب 

کاهش آلودگی های زیست محیطی خواهد شد.
معاون ش��هردار تبریز با تاکید بر تداوم برگزاری جلس��ات این کارگروه 
بصورت هفتگی و ماهانه جهت ارائه پیش��رفت کار و آنالیز مشارکت مردمی 
توس��ط مج��ری پروژه اظهار داش��ت:یکی از مش��کلات پی��ش روی اجرای 
ط��رح وجود خودروه��ای غیرمجاز جمع آوری و خریدار زباله های خش��ک 
از ش��هروندان می باش��د که سازمان پسماند بایس��تی در اسرع وقت نسبت 
 ب��ه ارائه فراخوان به صاحبان خودروهای هدف و س��اماندهی در قالب طرح 

هوشمند سازی اقدام نماید.
بدری لازمه تحقق هدف گذاری اس��تقبال حداکثری ش��هروندان از این 
سامانه را ارائه خدمات مطلوب توسط شرکت مجری طرح و تسریع در ارسال 
خودرو در کمترین زمان ممکن برای تحویل زباله های خشک  پس از ثبت 
ش��هروندان دانست.وی ساماندهی خودروهای غیرمجاز را در قالب این طرح 
بس��یار مفید و تاثیرگذار عنوان کرد و افزود:بکارگیری این خودروها در طرح 
هوشمندسازی جمع آوری زباله خشک، روند اجرای طرح را تسریع نموده و 
علاوه بر آن افرادی که قبلا بصورت غیرمجاز به کس��ب درآمد می پرداختند 

دارای فعالیت مجوزدار می شوند.

تریبون         

شهردار تبریز خبر داد؛

انعقاد بزرگترین قرارداد فیبر نوری کشور در تبریز
تبریز-توفیقی

ش��هردار تبریز از انعق��اد بزرگترین 
ق��رارداد توس��عه فیبر نوری کش��ور در 
تبری��ز ب��ه ارزش ۶ هزار میلی��ارد ریال 

خبر داد.
یعقوب هوش��یار در مراسم امضای 
قرارداد توس��عه اینترنت پرسرعت فیبر 

نوری اظهار کرد:بزرگترین پروژه فیبرنوری کش��ور بین ش��هرداری تبریز  و 
شرکت مخابراتی ایرانسل منعقد گردید.

وی با اشاره به قرارداد پیشین شهرداری تبریز با این شرکت افزود:قرارداد 
اول ش��هرداری ش��امل اجرای ۲۲۰ کیلومتر فیبرنوری در سطح معابر اصلی 
اس��ت که ۱۴۰ کیلومتر آن انجام یافته و تا پایان س��ال شاهد تکمیل مفاد 

قرارداد خواهیم بود.
هوشیار در رابطه با قرارداد جدید شهرداری تبریز نیز اظهار داشت: این 
ق��رارداد به ارزش ۶ هزار میلیارد ریال ش��امل اجرای ۵۰۰ کیلومتر اینترنت 

پرسرعت فیبرنوری تا درب منازل شهروندان طی سه سال است. 
وی خاطرنشان کرد:اینترنت پرسرعت یکی از موضوعات مهم در توسعه 
کس��ب و کارهای خانگی است که می تواند جهش مطلوبی در حوزه اشتغال 

ایجاد کند.
ش��هردار تبری��ز در ادامه با بی��ان اینکه حل معضلات ج��دی مدیریت 
 ش��هری صرفا با توس��عه زیرس��اخت هایی مثل س��لامت ورزش و فرهنگی 
قابل حل نیس��ت، افزود: برای توسعه پایدار شهر نیازمند اجرای زیر ساخت 
های هوشمندسازی و ارائه خدمات هوشمند هستیم که شهرداری تبریز در 

این حوزه اقدامات مطلوبی انجام داده است.
هم اینک به گفته شهردار تبریز ۵۲۰ دوربین ثبت تخلفات ترافیکی در 
سطح شهر فعال است که این موضوع علاوه بر کنترل ترافیک، موجب کاهش 

۲۳ درصدی سرقت نیز شده است. 
وی ادامه داد:در حوزه نصب دوربین های ترافیکی شهر، تبریز رتبه سوم 

کشوری را به خود اختصاص داده است.
به  گفته مدیرعامل شرکت ایرانسل اولین شهری است که قرارداد جامع 

فیبر نوری گسترده را منعقد کرده است.
همچنین به گفته مدیرعامل این شرکت، از لحاظ کیفی تلاش شده پروژه 
را ب��ا بهترین مواد اولیه و صحیح تری��ن عملیات اجرایی انجام و در عین حال 

سعی شده با افزایش تعداد کارگاه ها، سرعت عمل اجرا نیز ارتقا یابد.

تاکید رئیس شورای اسلامی شهرقدس بر 
تکمیل پروژه شبکه هدایت آب های سطحی

شهرستان قدس-مژگان علیقارداشی 
 رئیس شورای اس��لامی شهرقدس

 ب��ا بیان اینکه توس��عه ش��بکه هدایت 
آب ه��ای س��طحی جهت جم��ع آوری 
روان آب ه��ا و جلوگی��ری از آبگرفتگی 
معابر ضروری است، خواستار تسریع در 

تکمیل و بهره برداری از این پروژه شد.
س��یصد  در  شش��گل نژاد   س��عید 
و سی و هشتمین جلسه رسمی شورای 
اس��لامی ، ضمن محکومی��ت جنایات 

رژیم صهیونس��یتی و تسلیت ش��هادت مجاهد قهرمان، شهید یحیی سنوار، 
از خدمات و تلاش های دکتر حس��ینی ریاست سابق دادگستری شهرستان 
قدس تقدیر و تحول در نظام قضایی شهرس��تان را از دس��تاوردهای ارزنده 

وی دانست.
 ششگل نژاد در ادامه با انتقاد از توقف پروژه جمع آوری آب های سطحی 
افزود:توس��عه ش��بکه هدایت آب های س��طحی جهت جمع آوری روان آب ها 
و جلوگی��ری از آبگرفتگ��ی معابر ضروری اس��ت، لذا تس��ریع در تکمیل و 
بهره ب��رداری از این پروژه مورد انتظار اس��ت.امیدواریم ب��ا برگزاری مناقصه 

پروژه که در حال انجام است، شاهد تسریع در این پروژه باشیم.
 رئیس ش��ورای اسلامی ش��هرقدس با بیان اینکه گشت انضباط شهری 
در حال حاضر در سطح شهر مشغول خدمت رسانی هستند، گفت:لازم است 

در حوزه سدمعبر بر شریان های اصلی شهر نظارت بیشتری صورت گیرد.

 دیدار مدیرکل هسته گزینش شرکت توانیر 
با مدیرعامل برق منطقه ای خوزستان

اهواز-محمدی
مدیرکل هسته گزینش شرکت توانیر با مدیرعامل شرکت برق منطقه ای 

خوزستان دیدار و گفت و گو کرد.
حجت الاس��لام محمدرض��ا امیری کهنوج و هیات هم��راه با حضور در 
س��اختمان شهدای برق با علی اس��دی و مدیران این شرکت دیدار و گفتگو 

کردند.
در این دیدار مدیرعامل ش��رکت برق منطقه ای خوزس��تان گزارشی از 
وضعیت پیک بار برق در تابستان سال جاری و نقش و اهمیت نیروی انسانی 

در تامین برق پایدار ارائه کرد.
وی با تشریح گستردگی جغرافیایی حوزه عملکردی و وضعیت منصوبه 
ش��بکه برق منطقه ای خوزس��تان که حفظ، نگهداری و توس��عه آن نیازمند 
تزریق نیروی انس��انی متناس��ب با این ظرفیت است، خواس��تار همکاری و 
مساعدت هسته گزینش توانیر در فرایند جذب نیروی انسانی جدید و تسریع 

در تبدیل وضعیت افراد دارای شرایط قانونی شد.
حجت الاسلام محمدرضا امیری کهنوج مدیرکل هسته گزینش شرکت 
توانیر نیز در این دیدار با قدردانی از کارکنان برق منطقه ای خوزستان برای 
تامین برق تابس��تان بیان کرد که پرونده های مربوط به نیروی انس��انی این 
شرکت در هسته گزینش به صورت ویژه و در اسرع وقت پیگیری و به نتیجه 

خواهد رسید.
وی همچنین گفت که خوزس��تان دین خود را به ایران ادا کرده اس��ت 
و وظیفه ما اس��ت که به مردم این اس��تان خدمت رسانی شایسته ای داشته 

باشیم.
 عبدالله ممبینی مس��ئول نمایندگی هس��ته گزینش ش��رکت توانیر در 
برق منطقه ای خوزس��تان نیز در این مراسم گزارش��ی از پرونده های تبدیل 

وضعیت شده و پرونده های در دست اقدام ، ارائه کرد.

 تأمین ۵۰ درصد نخ ابریشم مورد نیاز
 در داخل کشور

 رئی��س مرک��ز تحقیق��ات ابریش��م کش��ور گفت: 
بنابر آمار س��الانه ۶۰۰ تن نخ ابریشم مورد نیاز صنعت 
 فرش اس��ت ک��ه اکن��ون نیم��ی از آن در داخل تولید

 می شود.
 رض��ا صورت��ی زنجان��ی در گفتگ��و ب��ا باش��گاه 
خبرنگاران جوان، گفت:نابر آمار  سالانه ۴۵ هزار جعبه 
تخم نوغان نیاز اس��ت که ه��ر جعبه تخم نوغان حدود 
۳۸ کیلو پیله کرم ابریش��م تولی��د می کند که افزایش 
قیم��ت توافقی خرید پیل��ه در بازار نس��بت به قیمت 
تضمین��ی بیانگر رونق بازار در این حوزه اس��ت چراکه 
قیمت تضمین��ی پیله تر ۲۲۰  هزارتوم��ان تومان بوده 
درحالیکه قیمت توافقی ۴۲۰ تا ۴۳۰ هزارتومان است.

اما به طور کلی قیمت تضمینی این اطمینان بخشی به 
تولیدکننده می دهد که در صورت عدم فروش در بازار، 

دولت با قیمت تضمینی خریداری می کند.
ب��ه گفت��ه او،  وزارت جه��اد با توزی��ع تخم نوغان 
یارانه ای به قیمت ۲۸ هزارتومان و نهال توت به قیمت 
۱۵۰۰ توم��ان از ای��ن صنعت حمای��ت می کند چراکه 
قیمت تخم نوغان وارداتی ۱۰ تا ۱۵ دلار و هزینه تولید 

نهال توت حدود ۱۵ تا ۲۰ هزارتومان است.  
 س�الانه  ۶۰۰ تن نخ ابریش�م م�ورد نیاز 

صنعت فرش است
صورت��ی زنجان��ی ادامه داد: طی س��ه س��ال اخیر 
 در ح��وزه نوغ��ان ش��اهد ثبت جه��ش تولی��د بودیم

 و ب��ه لحاظ  افزایش می��زان تولید پیله و نخ ابریش��م 
مصرف��ی در صنعت ف��رش، واردات نخ خام کاهش پیدا 
می کند که این امر منجر به صرفه جویی ارزی می شود.

رئیس مرکز توس��عه ابریشم کش��ور با بیان اینکه 

س��الانه  ۶۰۰ تن نخ ابریش��م مورد نی��از صنعت فرش 
است، افزود: بنابر آمار سالانه ۴۵ هزار جعبه تخم نوغان 
در داخل مصرف می ش��ود که ح��دود ۱۷۰۰ تا ۲ هزار 
پیله کرم ابریش��م تولید می ش��ود که در نهایت از این 

میزان کمتر از ۳۰۰ تن نخ ابریشم بدست می آید.
ب��ه گفت��ه او، ط��ی س��ال های اخی��ر ب��ا افزایش 
 می��زان ۲۸۰ ت��ا ۳۰۰ تن ن��خ ابریش��م ۵۰ درصد نیاز  
صنعت فرش از تولید داخل تامین می ش��ود که این امر 

بیانگر رشد ۲ برابری تولید در ۳ سال اخیر است.
صورتی زنجانی با بیان امکان تامین ۱۰۰ درصدی 
ن��خ ابریش��م در داخل وج��ود دارد، افزود: ب��ا توجه به 
تحریم های ظالمانه و رکود صادرات فرش، در ش��رایط 
کنونی ۵۰ درصد نخ ابریشم مورد نیاز صنعت فرش در 
داخل تامین می شود که بدلیل توسعه صنعت نوغانداری 
در س��ال های اخیر، امکان رسیدن به خودکفایی وجود 

دارد.
رئیس مرکز تحقیقات ابریش��م با بیان اینکه  نیمی 
از نخ مورد نیاز از طریق واردات تامین می ش��ود، گفت: 
س��الانه ۳۰۰ تن نخ ابریش��م وارد می ش��ود که قیمت 
بس��ته به کیفیت نخ وارداتی  هرکیل��و ۳ تا ۵ میلیون 
 تومان تخمین زده می شود، اما کیفیت نخ تولید داخل

 در مقایسه با نخ های وارداتی بدلیل کیفیت تخم نوغان 
بالاتر است.

او ب��ا اش��اره به علل رون��ق صنعت نوغان��داری در 
سنوات اخیر گفت: در دهه ۶۰ و ۷۰ نوغانداری  بدلیل 
ص��ادرات چندبرابری فرش نس��بت به ام��روز  از رونق 
نس��بی برخوردار ب��ود، اما اکنون تحریم ه��ای ظالمانه 
باعث کاهش صادرات فرش ش��د که اثرش را در رکود 

نوغانداری گذاشته است.

مخازن فقط ۱۵ درصد آب دارند؛

وضعیت نگران کننده سدهای هرمزگان

مدیرعام��ل ش��رکت آب منطق��ه ای هرم��زگان با 
ابراز نگرانی از وضعیت س��دهای اس��تان و آبگیری این 
 س��دها گفت:در حال حاضر بیش��تر س��دهای اس��تان 
زیر ۱۵ درصد آبگیری دارند و پیش بینی ها نیز نش��ان 
می دهد بارش های امیدوار کننده ای برای بهبود وضعیت 

نداریم.
به گزارش تس��نیم ، جمش��ید عیدانی مدیرعامل 
ش��رکت آب منطقه ای هرم��زگان در جمع خبرنگاران 
اظهار داشت:متاسفانه در سال جاری و دو سال گذشته 
وضعیت بارش های استان مناسب نبود ، در سال گذشته 

متوسط بارندگی استان ۱۸۴ میلی متر بوده است.
وی افزود:بیش��تر بارندگی ها در جزایر و مناطقی از 
اس��تان به وقوع پیوس��ته که جمع آوری آنها در پشت 
س��دها امکانپذیر نب��وده و حوزه بارندگی ه��ا در حوزه 

آبخیز سدها نبوده است.
مدیرعام��ل آب منطقه ای هرم��زگان گفت:به جز 
سد جگین بشاگرد، س��ایر سدهای استان هرمزگان در 
وضعیت نامناسبی هستند و موجودی سدهای ما اندک 
است و حدود ۱۵ درصد حجم دارند که شامل آب های 

غیر قابل برداشت نیز می شود.
وی تصریح ک��رد: بر همین مبنا ب��رای تامین آب 
مورد نیاز اس��تان جلس��ات زیادی گرفتیم و با پیگیری 
ص��ورت گرفته و با تزریق اعتبارات توانس��تیم آب را از 
سایر منابع تامین کردیم و استان را از چالش جدی در 

تابستان عبور دادیم.
عیدان��ی ب��ا تاکید ب��ر اینکه پیش بینی س��ازمان 
هواشناس��ی نیز برای بارندگی در استان امیدوارکننده 
نیس��ت گف��ت: امیدواریم خداوند لطف خود را ش��امل 
حال اس��تان کند و شاهد بارش باران باشیم با وضعیت 
بارندگی کنونی نهایت اس��تفاده از سدها تا پایان سال 

خواهد بود.
وی با اشاره به بهره برداری از پروژه های مختلف در 
حوزه آب منطقه ای اظهارداشت: پروژه های آبی زیاد و 
منابع مالی محدود است و در سال گذشته ۳۴۲ میلیارد 
 تخصی��ص اعتبار به ط��رح های داش��تیم و پروژه های

 بر زمین مانده را به اتمام برسانیم.
مدیرعامل شرکت آب منطقه ای هرمزگان گفت: در 
س��ال ۱۴۰۳ نیز تاکنون ۱۸۸ میلیارد تخصیص یافته 

و پ��روژه ها در حال تکمیل هس��تند در س��ال ۱۴۰۲ 
 توانس��تیم س��د درگاه افتتاح ش��د و میران پیش��رفت 
س��د لاور میس��تان نیز 9۵ درصد ش��ده و ظرف ۳ ماه 

آینده کار را به انتها خواهیم رساند.
وی ایجاد ش��بکه ش��بکه آبیاری و زهکشی دشت 
۲۵۰۰ هکت��اری میناب و دش��ت ش��میل را بخش��ی 
از کارهای انجام ش��ده و یا در دس��ت اجرا برش��مرد و 
گفت: تغذیه مصنوعی دشت گزیر بندرلنگه طرح خوبی 
است که در استان هرمزگان طراحی و اجرا شد و سایر 

استان ها از هرمزگان الگوبرداری کردند.
عیدان��ی افتت��اح س��دهای س��یرمند و حمیران را 
دیگر طرح های انجام ش��ده عن��وان و از توقف اجرای 
ط��رح س��د گابری��ک خب��رداد و تاکید ک��رد: خطوط 
انتق��ال آب ش��رب بندرعب��اس به ط��ول ۸۵ کیلومتر 
فرس��وده اس��ت که تاکنون  ۲۵ کیلومتر نوسازی شده 
 و بن��ا به اعتبارات دریافتی باق��ی این پروژه نیز تکمیل 

می شود.
وی در ح��وزه س��اماندهی رودخانه ه��ای اس��تان 
 نیز گف��ت: در این زمینه کارهای خوبی انجام ش��ده و 
۸ کیلومتر س��اماندهی رودخانه در برنامه داش��تیم که 
 ۵ کیلومت��ر انج��ام ش��ده در رودخانه بس��تک، میناب 
بندر خمیر و رودان ساماندهی رودخانه ها در حال انجام 

است.
هرم��زگان  منطق��ه ای  آب  ش��رکت  مدیرعام��ل 
 اظهار داش��ت: هرمزگان ۷۴ دش��ت دارد که ۵۶ دشت 
به عنوان دش��ت ممنوعه معرفی شده اند و برداشت آب 
از این دش��ت ها به منظور تعادل بخش��ی به سفره های 

آب ممنوع است.
وی در ح��وزه مدیری��ت چ��اه های اس��تان گفت: 
هرم��زگان ۱9 هزار حلقه چ��اه دارد که ۵۰ درصد آنها 
دارای کنتور هس��تند تاکنون بالغ ب��ر ۷۳۲ حلقه چاه 
غیرمجاز مس��دود ش��ده است، مردم اس��تان می توانند 
با ش��ماره ۱۸۱۱ تم��اس گرفته و گزارش��ات خود در 

خصوص چاه های غیرمجاز را اطلاع دهند.

فرماندار یزد خبرداد؛

برنامه ریزی برای ثبت جهانی روستای فهرج
فرمان��دار ی��زد، از برنامه ریزی ب��رای ثبت جهانی 
روستای فهرج به عنوان یکی از مقاصد برتر گردشگری 

در سال ۲۰۲۴ خبر داد.
به گزارش مهر، سیدمحمدرضا مدرسی از پیشرفت 
قابل توجه پروژه های گردشگری روستای فهرج خبر داد 
و اعلام کرد که فهرج به عنوان یکی از ۸ نامزد ایران، در 
پروژه بهترین روستاهای جهانی گردشگری سال ۲۰۲۴ 
می��لادی برای معرفی به س��ازمان جهانی گردش��گری 

انتخاب شده است.
وی تصری��ح کرد: با توجه ب��ه جاذبه های تاریخی، 
زیرس��اخت های گردش��گری و بافت ارزش��مند روستا، 
فه��رج به یک��ی از قطب های گردش��گری ایران تبدیل 

خواهد شد.
 مدرس��ی افزود: در ش��ش م��اه گذش��ته، بیش از

 ۴۰۰ متر از محور گردش��گری فهرج ب��ا اعتباری بالغ 
بر ۳ میلیارد تومان، کف سازی، بدنه سازی و نورپردازی 

شده است.
فرماندار یزد خاطر نش��ان ک��رد: با تکمیل فاز دوم 
پ��روژه تا پایان س��ال، انتظار می رود فه��رج به یکی از 

جذاب ترین مقاصد گردشگری کشور تبدیل شود.
وی ادام��ه داد: این پروژه با همکاری دس��تگاه های 
مختل��ف و به صورت بین بخش��ی اجرا ش��ده اس��ت تا 
ظرفیت های گردش��گری فهرج ب��ه بهترین نحو معرفی 

شود.
فرماندار یزد ابراز امی��دواری کرد: با افزایش تولید 
محتوا و تبلیغات، ش��اهد حضور گسترده تر گردشگران 
در فه��رج و ایجاد فرصت های س��رمایه گذاری در حوزه 
بومگ��ردی هس��تیم.فرماندار یزد در پای��ان بر اهمیت 
توس��عه گردش��گری پایدار در فهرج تأکید کرد و ابراز 
امی��دواری ک��رد که این روس��تا به یک��ی از قطب های 

گردشگری ایران تبدیل شود.
روس��تای فه��رج بر اس��اس ش��اخص های جاذبه، 
 زیرس��اخت، زنجی��ره ارزش و پای��داری روس��تا، ب��ا

 رتب��ه ۲ ملی به عنوان یک��ی از ۸ نامزد ایران، در پروژه 
بهترین روس��تاهای جهانی گردش��گری س��ال ۲۰۲۴ 
می��لادی برای معرفی به س��ازمان جهانی گردش��گری 

انتخاب شده است.


